
 Referat   19/02-25 

Mødeleder: Mathilde 

Referent: Mathilde 

Dato: 19/02-25 

 

Tilstedeværende: Mathilde, Katja, 

Juliane, Anja, Thomas, Kent 

 

Fraværende: Jacob 

 

 

Dagsorden:  Konklusion:  Ansvarlig/Deadli

ne 

Økonomi: 

 

 

Vi skal have lavet 

budget for 2025 

 

 

Vi kan holde skruen i vandet indtil næste 

tilskud fra kommunen. Thomas er i gang 

med at lave et likividitetsbudget for 

2025. Vi gennemgår et overblik over 

regnskabet i 2024.  

Thomas kommer med forslag om at købe 

en computer til bestyrelsesarbejde, 

såsom at køre løn, lave regnskab osv. 

Dette vil vi indkøbe, når økonomien er til 

det. 

Vi vil gerne have indblik i hvor meget 

wrap, træpiller og foder skrevet ind i et 

dokument på docs så vi kan have 

overblik over regnskabet og kontrollere. 

    

 

 

 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

 

 

 

 

 



Tina har forsøgt at 

finde sponsorer til 

dækkener, hvordan 

går det? 

Mangler Dækkener 

105, 125 og 145 

Anja har hentet 30 vaskede dækkener fra 

haspeholm. 

 

 

 

Anja 

Bokse. Skal vi beholde 

12 eller gå af med de 

store?  

De to bokse er lejet ud privat gennem 

SRC. Vi tager en ny beslutning hvis dette 

ophører.  

 

 Planlægning af GF 

 

Hvem går af/kan gå af 

–hvem bliver? 

På genvalg: 

næstformand og to 

bestyrelsesmedlemme

r. 

Har vi styr på 

fremlægning af 

regnskab? 

 

Juliane vil ikke genopstille som 

bestyrelsesmedlem.  

Thomas vil gerne genopstille som 

næstformand, med risiko for udtrædelse 

efter et år.  

Katja vil gerne genopstille som kasserer. 

Anja vil gerne genopstille som 

bestyrelsesmedlem.  

Katja får styr på fremlæggelse af 

regnskabet.  

Vi mangler at lave en ledelsesberetning. 

Denne laver Thomas. 

Vi mangler en dirigent.   

Indkøb af ting til møde:  

 

Lave en liste over hvad vores 

medlemmer vil bidrage med til klubben i 

2025:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Aktivitetsudvalget har 

aktiviteter der skal 

vendes med 

bestyrelsen.  

Fastelavn 2/3 Slå katten af tønden ned 

ved bålhytten.  

Konfirmationsridninger 

Foredrag med Camilla Stormont 8.maj 

Ridelejr uge 27- Rideskole 

Miniridelejr september 6-7  

Voksenridelejr 13-14 sep 

Jagt 27 sep. 

Juleoptog 1. Søndag i advent 

Nytårskur 

Juleafslutning? 

Ridelejr 14 år og op?? 

 

Maja: 

 

 

 

Maja kunne desværre ikke deltage i 

mødet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Velliv 
Hvordan gør vi? Og 

gør vi noget? 

Der er igangsat projektet der kommer til 

at forløbe fra i skoleåret 25/26.  

Undervisningen kommer til at foregå i 

ridning.  

Mette og Yvonne der underviser.  
Der er afsat penge fra Velliv til at 

uddanne et bestyrelsesmedlem i at 

coache stressramte, samt at der bliver 

indkøbt udstyr til de deltagende og 

Kent 



eventuelt hestene. 
Mette vil undervise eleverne i stroking(en 

form for massage/nus) og i rideteori. 
Yvonne vil undervise i ridning. 

Indkøb til køkkenet Køkkenudvalget vil gerne have indkøbt 

en ny toaster/grill. Dette er bevilliget.  

Der bliver indkøbt en friture og der skal 

installeres udsug i køkkenet.  

 

Fra SRC: 

Møde med kommunen 

den 6. marts med 

Esben Bid og Camilla. 

Komme med et budget for 2025 og 24 

der viser vores præcise økonomiske 

problemer.  

Sørge for at have afskrivninger af heste 

og udgifter til indkøb af nye heste.  

Thomas og Kaspar kigger på det sammen 

inden mødet. 

Ilse, Thomas og måske Katja og Kent 

kommer til mødet.  

Der kan være risiko at vi skal betale 

mere i el. Grundet at vi måske skal 

betale elafgift.  

Omlægning af grundskyld. Dette kan give 

en højere husleje. 

SRC bygger et nyt dommertårn til 

stævner.  

De sorte kasser skal pilles ned på 

elevhestenes boks. Hestene skal have en 

mulepose med strigler der er personlige. 

 

Maler og arbejdsdage: 

26 og 27. April til arbejdsdag 

Der skal males facader.  

9-10 August til malerdag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle: se skema på 

toilet 

Diverse: Dato for næste møde: 17 marts kl 17  

Lave flere aktiviteter evt. med naboklubber. Man kunne spørge om hjælp til frivilige til 

stævner og omvendt hjælpe dem.  



Intaitiv til rytterfitness, Mette Krogh vil gerne spørge ud.  

 


